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CONSILIUL LOCAL GIURGIU 
 

 

 

 

 

P R O C E S  - V E R B A L 
încheiat astăzi, 14 septembrie 2018, 

 în şedinţa extraordinară a Consiliului Local 
 

 

 

 Prin Dispoziţia nr.983 din 11 septembrie 2018 consilierii au fost invitaţi la şedinţa 

extraordinară a Consiliului local din data 14 septembrie 2018, ora 1400, care are loc în 

sala de şedinţe proprie din strada Bucureşti, nr.49-51. 

  

Prezenţi:  
       

1. Sîrbu Mitică 

2. Ionescu Liviu-Ovidiu 

3. Cioacă Ionuţ 

4. Neacşu Lucian 

5. Ciocîltan-Falan Corina Ionela 

6. Nichita Tereza 

7. Muscalu Ionel 

8. Gâdea Gheorghe 

9. Ilie Clement 

10. Anghelescu Adrian Valentin 

11. Vladu Alexandru 

12. Ciulacu Mirela 

13. Meclea Alina 

14. Săndulescu Petronela Marinela 

15. Dragomir Ion 

16. Pălăngeanu Dunia 

 

Absenţi:  
 

1. Pick  Ladislau 

2. Sîrbu Adelina Veronica 

3. Matei Mihai 

4. Ţigănilă George 

5. Oprişan Gigi 
 
 

Preşedinte de şedinţă este domnul Sîrbu Mitică, ales prin H.C.L. nr.355 din 29 

august 2018. 
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Domnul consilier Sîrbu Mitică: Bună ziua, doamnelor și domnilor! Începem 

ședința extraordinară de astăzi prin a asculta imnul de stat al României.  

Vă mulțumesc! Dau cuvântul domnului Ghincea Vasile pentru prezență. 

Domnul Ghincea Vasile: Sunt prezenţi 16 consilieri, sedinta este legal constituită. 

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Mulțumesc! După cum știți, pe ordinea de zi avem 

2 puncte. 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Dacă îmi permiteți aș vrea să propunem 

suplimentarea cu încă două puncte pe ordinea de zi. 

Un proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin financiar în sumă de 

12.000 lei pentru Asociația Clubul Pensionarilor din județul Giurgiu si un proiect de 

hotărâre privind aprobarea depunerii cererii de finanțare pentru proiectul Mecanisme și 

proceduri administrative moderne în Primăria Giurgiu (MEPAM), în cadrul 

POCA/351/2/1 (CP10/2018). 

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Supun la vot ordinea de zi, plus cele două puncte 

suplimentare. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Au caracter de urgență, domnule viceprimar? 

Domnul consilier Cioacă Ionut: Da! Cel cu pensionarii, după cum știți pe 01 

octombrie este ziua pensionarilor și au nevoie de bani pentru organizare, iar celălat, cu 

depunerea proiectului, pe 24 este depunerea. Dacă nu-l băgam astăzi peste ordinea de zi, 

însemna să ne mai întâlnim săptămâna viitoare o datăș pentru că la oardinară era prea 

târziu, nu apucam să-l depunem. Și decât să ne întâlnim săptămâna viitoare, cred că este 

mai bine să-l discutăm tot astazi. 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Am și eu o întrebare pentru cererea 

de 12.000 lei. Practic, în cererea lor, în afară de ziua internațională a pensionarilor, unde 

nu sunt prevăzute acțiunile concrete, mai sunt și pentru comemorarea și sărbătorirea 

anului centenar. La ce se referă aceste acțiuni ale domniilor sale? 

Domnul consilier Cioacă Ionut: Nu știu exact amănunte, dar din ce știu, toate 

activitățile care se desfășoară anul acesta pot fi în liga centenarului. Probabil, vor fi și 

discuții legate de această temă. 

Domnul consilier Ilie Clement: Or lua și ei, stegulețe, ceva acolo! 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Ar putea să scrie acțiunea concretă 

în ce constă și de cât au nevoie. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Domnule Ionescu, ați putea să ne spuneți că 

sunteți pensionar! 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Nu e de amuzament, dar eu am 

văzut că practic e aceeași cerere copy-paste. 

Domnul consilier Ionescu liviu-Ovidiu: Să supunem la vot ordinea de zi care a fost 

propusă, după care pot fi discuții la fiecare proiect de hotărâre. 

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Supun la vot ordinea de zi, plus cele două puncte 

suplimentare. Cine este pentru? 16 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 1: proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemțiune 

pentru achiziționarea imobilului-monument istoric Apartament nr.1, situat în 

monumentul istoric ”Hotel, ulterior Restaurant METEOR, azi locuință”, din 

Municipiul Giurgiu, strada Ștefan cel Mare, nr.1-3” 
 

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 16 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 2: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Anexei la 

Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Giurgiu nr.62/03.03.2017, 

modificată prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Giurgiu 

nr.301/25.08.2017, Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Giurgiu 

nr.496/18.12.2017, Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Giurgiu 

nr.2/15.01.2018 și prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Giurgiu 

nr.337/29.08.2018 
 

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 16 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul S01: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar în sumă de 12.000 lei pentru Asociația Clubul Pensionarilor din 

județul Giurgiu 

 

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Discuţii? 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Dacă poate să-mi spună și mie 

cineva, câte cluburi și asociații de acest gen sunt în Giurgiu și practic, cât a solicitat 

fiecare și cât i s-a atribuit fiecăruia dintre ei. Fiindcă am observat că există același 

formular, tip cerere, cu aceleași cuvinte, neschimbate apoape niciodată, în fiecare an. 

Multumesc! 
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Domnul consilier Ilie Clement: Știu că pesionarii au două cluburi, două asociații. 

Fiecare are statut separat. Au cerut oamenii niște bani. E adevărat, puțin întârziat, dar asta 

nu trebuie să ne deranjeze. Cum vor cheltui suma de bani, vor răspunde, pentru că prin 

Direcția Economică se va urmări acoperirea cu documente a cheltuielilor pe care 

domniile lor le vor avea, vis-a-vis de evenimentul din viața lor. 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Foarte concret, nu este de vorba de 

legalitatea și oportunitatea acordării acestei sume, dar mă îngrijorează faptul că cealaltă 

asociație de care ați vorbit, a făcut cerere și nu i s-a aprobat. 

Domnul consilier Ilie Clement: Parafrazez o vorbă românească: copilul care nu 

plânge, măsa nu-i dă mamelon! 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Eu aș dori ca aceste proiecte, de 

parteneriat, cum ar fi, diferite asociații care primesc anual o sumă de bani, să-i 

responsabilizăm și pe acești indivizi sau asociații, în anumite proiecte în care putem să 

folosim voluntariatul lor. Să nu mai cheltuie Primăria buget cu alte firme și aceste 

asociații să aibă grijă prin Primăria Giurgiu, de parculețe, împăduriri și tot ceea ce putem 

noi să facem cu aceștia. 

Domnul consilier Ilie Clement: De acord, cu dvs.! Dacă cealaltă asociație nu a avut 

nevoie de bani, probabil nu au vrut. 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Vă garantez că au avut anual cerere 

și nu li s-a aprobat. 

Domnul consilier Ilie Clement: O sa ajungeți și dvs. ca ei și poate asociația din care 

faceți parte, va avea nevoie. 

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Alte discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul 

de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 16 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul S02: proiect de hotărâre privind aprobarea depunerii cererii de 

finanțare pentru proiectul Mecanisme și proceduri administrative moderne în 

Primăria Giurgiu (MEPAM), în cadrul POCA/351/2/1 (CP10/2018) 

 

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 16 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Declar închise lucrările ședinței!  

Şedinţa se încheie la ora 1410. 
 

 

 P R E Ş E D I N T E, 
 

                  Sîrbu Mitică                     pt. SECRETAR, 

           

                                     Ghincea Vasile   ÎNTOCMIT, 
                                  

                   Stanciu Violeta 
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